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Županova beseda
Spoštovane občanke in občani!

Običajno smo zadovoljni, kadar se ime 
naše občine pojavi v medijih. Tudi v zadn-
jem obdobju je bilo kar nekaj razlogov za to, 
vendar pa se tokrat žal največkrat pojavlja v 
negativni povezavi s pošto v Podpeči. Ne želim 
presojati, komu bo sodišče, ki primer presoja 
že nekaj let, v sporu med individualnim in-
vestitorjem in Pošto Slovenije prisodilo manj 
krivde. Za takšen zaplet sta običajno potrebna 
dva. Želim pa poudariti, da je skrajno neprim-
eren način urejanja medsebojnih odnosov ta, 

ki reševanje nedorečenih, neuresničenih, nespoštovanih in napačnih 
dogovorov prenaša izključno na ramena krajanov Podpeči, Jezera, Pre-
serja in ostalih okoliških vasi, ki so brez svoje krivde ali razloga ostali 
brez prepotrebnega poštnega urada. 

Domala neresni pa so poskusi vpletanja in iskanja krivde pri 
občinski upravi ali krajevni skupnosti, saj ne ena ne druga, vsaj v tej 
sestavi, nista sodelovali pri kupčijah, zato tudi za njihovo neuresničitev 
in nedorečenost ne nosita nobene odgovornosti, čeprav bi morda to 
komu ustrezalo ali si prizadeva za takšno interpretacijo.

Seveda pa smo ocenili, da je primerno in odgovorno, da se v 
reševanje problema vključimo v trenutku, ko je dobršen del naših kra-
janov ostal brez svojega poštnega urada. Predvsem nas je presenetilo 
in zaskrbelo dejstvo, predstavljeno na enem izmed sestankov s Pošto 
Slovenije, da lahko zaradi nastale situacije in zakonske ureditve trajno 
izgubimo poštni urad v Podpeči. Urad je namreč obvezen le v vaseh, 
ki imajo več kot 500 stanovanjskih enot. Žal jih nobena od prizadetih 
vasi sama nima toliko, skupaj pa jih seveda imajo blizu 1100. Po do-
govorih s Pošto Slovenije, ki je kljub nepopustljivosti v nastalem sporu, 
pokazala razumevanje in pripravljenost za iskanje vmesnih rešitev, smo 
nekaj začasnih rešitev le našli. Najprej so nadomestno okence preselili 

iz Borovnice v bistveno dostopnejše Notranje Gorice, kasneje pa pris-
luhnili tudi naši želji po vzpostavitvi nadomestne lokacije v Podpeči. 

Trenutno si najbolj prizadevamo za pospešitev sodnega postopka, 
ki bi morda lahko prinesel rešitev, obenem pa se pripravljamo tudi na 
rezervni scenarij. Po dogovoru s krajevno skupnostjo smo najbližje 
temu, da poštni urad preselimo v prostore knjižnice v Podpeči, ki smo 
si jih s predstvniki pošte že ogledali, knjižnico pa preselimo v kletne 
prostore. Seveda tudi ta rešitev pomeni znižanje standarda krajanov in 
kopico dodatnih stroškov, vendar pa je presoja pozitivnih in negativnih 
učinkov takšne rešitve nedvoumna in nesporna.

Dejal sem, da se vse pogosteje pojavljamo v slovenskih medijih in 
nekajkrat je bil razlog za to tudi, da je bil naši občini dodeljen sedež ja-
vnega zavoda Krajinski park Ljubljansko barje. Zagotovo gre za velik us-
peh in pomembno pridobitev, ki prinaša dodatna delovna mesta, stro-
kovne kadre in podporo ter povečanje prepoznavnosti naše občine.

Pri gradnji vrtca v Rakitni gre praktično vse po načrtih in dela lepo 
napredujejo. Vrtec v Podpeči je dobil svojega izvajalca. Sedaj čakamo 
le še gradbeno dovoljenje, ki je tik pred izdajo in začeli bomo z deli.

Tudi na Podpeški cesti stvari prihajajo na svoje mesto in dela pri 
izgradnji infrastrukture potekajo vse bolj intenzivno. Le z odkupi se na 
nekaterih mestih še zatika in kaj lahko se zgodi, da nekaterih del izven 
predvidenega profila ne bo mogoče izvesti.

Ob koncu naj povem, da so naša dobrodelno in dobrodušno 
naravnana dekleta uspešno izpeljala drugi dobrodelni Županov ples. 
Z nesebičnimi ter izdatnimi prispevki so udeleženci omogočili, da bo 
sklad lahko še naprej pomagal tistim, ki se znajdejo v stiski in dodeljeval 
štipendije. Iskrena hvala.

Metod Ropret,
župan
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Iz občinske hiše
Sedež krajinskega parka bo v Notranjih Goricah

Župani vseh sedmih barjanskih občin so se v začetku marca odločili, 
da bo sedež uprave novoustanovljenega Krajinskega parka Ljubljansko 
barje v zadružnem domu v Notranjih Goricah. Strinjali so se tudi, da 
Barbara Zupanc, vodja oddelka za varstvo okolja v ljubljanski mestni 
upravi, postane vršilka dolžnosti direktorice javnega zavoda, ki bo up-
ravljal s krajinskim parkom. Zupančeva bo prevzela vodenje parka, ko 
bo vlada sprejela sklep o ustanovitvi javnega zavoda za upravljanje kra-
jinskega parka, to mesto pa bo lahko upravljala največ pol leta, nato 
pa bodo morali izbrati direktorja zavoda na podlagi javnega razpisa.

Gašper Tominc

Objava javnih razpisov za sofinanciranje društev
Občina Brezovica je 23. 3. 2009 objavila šest javnih razpisov za so-

financiranje društev (in drugih organizacij):

- javni razpis za sofinanciranje dejavnosti društev upokojencev v 
občini Brezovica v letu 2009,

- javni razpis za sofinanciranje mladinskih programov in projektov v 
občini Brezovica v letu 2009,

- javni razpis za sofinanciranje programov na področju turizma v 
občini Brezovica v letu 2009,

- javni razpis za sofinanciranje programov humanitarnih in invalid-
skih organizacij za leto 2009,

- javni razpis za zbiranje predlogov za sofinanciranje programov 
športa za leto 2009 v občini Brezovica,

- javni projektni poziv za izbor kulturnih projektov na področju ljubi-
teljskih kulturnih dejavnosti za leto 2009.

Rok za oddajo vlog za vseh šest razpisov je 24. 4. 2008. Besedila raz-
pisov in razpisne dokumentacije so na voljo na Občini Brezovica in na 
spletni strani www.brezovica.si. Za več informacij lahko pokličete na tel. 
št. 01/3601 774 (Urban Acman) ali 01/3601 770. Razpisna dokumen-
tacija bo občinskim društvom, ki so bila sofinancirana že v preteklem 
letu, poslana po pošti. Vsa društva, ki izpolnjujejo v razpisih navedene 
pogoje, so vabljena k prijavi na razpise.

Občina Brezovica

Po burni razpravi sprejeli vse točke 
Občinski svetniki in svetnice so se marca sestali na 18. redni seji, na 

kateri je bilo na dnevnem redu 10 točk. Pri točki pobude in vprašanja 
je župan spregovoril o rekonstrukciji Podpeške ceste, izrazil pa je tudi 
zadovoljstvo nad odločitvijo, da bo sedež Krajinskega parka Ljubljansko 
barje v naši občini. Svetniki so po dolgi, precej burni razpravi, prižgali 
zeleno luč Odloku opremljanja za obstoječo komunalno opremo in 
merilom za odmero komunalnega prispevka za območje občine, sprejeli 
pa so tudi spremembo cen zimske službe, ki se bo tako na letni ravni 
povišala za 3.216 EUR. Sprejeli so tudi Sklep o izvedbi revizije poslovanja 
JKP Brezovica za leta 2006, 2007 in 2008. Tudi glede Letnega programa 
športa v Občini Brezovica za leto 2009 in pa Pravilnika o sprejemu 
otrok v vrtec se je razvnela dokaj burna razprava, nakar so svetniki okoli 
enajstih zvečer obe točki z določenimi amandmaji tudi sprejeli.

Orion
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Iz KS Podpeč – Preserje
V prejšnji številki Barjanskega lista smo že napovedali čistilno ak-

cijo, ki bo 4. aprila 2009, z naslovom »STOP  divjim odlagališčem na 
Ljubljanskem barju 2009«,  ki jo organizira Okoljevarstveno društvo 

Barjanski zmaj (več na portalu www.barje.net). KS Podpeč - Preserje vabi 
k sodelovanju in organizaciji čistilnih akcij vsa društva in druge skup-
nosti in posameznike. Namen čistilne akcije je, da po svojih močeh 
očistimo naravo in povečamo zavest ljudi o odgovornem ravnanju z 
naravo. Ob tej priliki je dobrodošla tudi informacija, da bo redni odvoz 
kosovnega materiala v KS Podpeč – Preserje 6. aprila 2009. Bližajo se 
lepi sončni dnevi in s tem tudi obiski najljubših sprehajalnih poti in 
izletniških točk. V ta namen je KS Podpeč - Preserje uredila in razširila 
parkirišče pod Sveto Ano. Vljudno naprošamo vse obiskovalce, da svo-
je jeklene konjičke pustijo na parkiriščih oz. za to primernih mestih in 
ne parkirajo po travnikih in »zelenih« površinah.

KS Podpeč - Preserje 

Iz KS Brezovica
V soboto, 4. aprila, bo na območju celotne Občine Brezovica 

potekala čistilna akcija, k sodelovanju pa so povabljene tudi druge 
občine na območju Barja. Z namenom očistiti našo krajevno skupnost 

vabimo vse, ki se želite udeležiti akcije, da se nam pridružite. Kako bo 
potekala sama čistilna akcija, bo znano pred pričetkom akcije, in sicer 
je zbor pred gasilskim domom na Brezovici ob 8.30 zjutraj. Za delovne 
pripomočke je poskrbljeno. V noči na četrtek, 5. 3. 2009, ali v noči 
na petek, 6. 3. 2009, so nepridipravi poškodovali ograjo, ki smo jo 
postavili zaradi omejevanja razširjanja parkirnega prostora v sosednje 
zemljišče za cvetličarno, nasproti gasilskega doma na Brezovici. Za-
devo si je na terenu ogledal tudi predstavnik policijske postaje Vič, na 
katero bomo tudi podali prijavo. 

KS Brezovica

Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Vedno je lepo napisati kakšno pohvalo in ta pohvala gre našemu 

KUD Janez Jalen za uprizoritev gledališke igre »BI ne BI«. Pohvale pa 
si prav gotovo ne zaslužimo krajani za obisk predstave. Brez kulture ni 
naroda in tudi v teh kriznih časih  poskusimo obdržati kulturo na nivo-
ju, ki si ga zasluži. Vtis složnosti  in pripadnosti kraju lahko popravimo 
že v soboto, 4. aprila, ko bo organizirana čistilna akcija po naši krajevni 
skupnosti. Dobimo se pred zadružnim domom ob 8. uri. Mi poskrbimo 
za vrečke, rokavice ter malico na koncu akcije, vi pa s svojo udeležbo za 
čisto krajevno skupnost. Starši pripeljite tudi svoje najmlajše. Najmlajši 
udeleženci bodo dobili darilo. Verjetno ste že opazili, da se je zara-
di trenutnega zaprtja pošte v Podpeči močno povečal promet v naši 
pošti. Skupaj s predstavniki pošte smo si ogledali možne prostore za 
povečanje pošte v Notranjih Goricah in seveda možne začasne lokacije 
v Podpeči. V dnevnih novicah ste gotovo zasledili novico, da bo sedež 
Krajinskega parka Barje v Notranjih Goricah. Smatramo, da je to lepa 
pridobitev za naš kraj. Novica, ki sem jo sam osebno zelo vesel, je prav 
gotovo vloga za gradbeno dovoljenje za trgovino TUŠ. Res počasi, a 
vseeno bomo dočakali začetek gradnje. V začetku marca smo gostili 
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regijsko prireditev Civilne zaščite in županov dobrodelni ples, na kat-
erem so se zbirala sredstva za županov sklad, ki je namenjen za pomoč 
socialno ogroženim otrokom.

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

Iz KS Vnanje Gorice
Svet KS Vnanje Gorice vabi vse krajane na pomladansko čistilno ak-

cijo, ki bo potekala hkrati po celotnem Ljubljanskem barju. Za razliko 
od lanskega leta se bo čistilni akciji pridužilo javno podjetje Snaga, ki 
bo poskrbelo za odvoz nabranih smeti še isti dan. Zbor udeležencev 
čistilne akcije za področje Vnanjih Goric, bo v soboto, 4. 4. 2009, ob 
8. uri zjutraj, pred domom krajanov v Vnanjih Goricah, kjer se bomo 
razdelili v skupine ter prevzeli vrečke in rokavice za pobiranje smeti. 
Po zaključku akcije bomo poskrbeli za osvežilno pijačo in prijetno 
druženje. V upanju na čim večjo udeležbo vas lepo pozdravljamo.

 Svet KS Vnanje Gorice

V Notranjih Goricah podelili priznanja Civilne 
zaščite

Medtem ko je državna slovesnost ob mednarodnem dnevu Civilne 
zaščite potekala 27. februarja na Brdu pri Kranju, so se regijske sloves-
nosti zvrstile teden dni kasneje. Za ljubljansko regijo je slovesnost po-
tekala 5. marca, v Kulturnem domu Janeza Jalna v Notranjih Goricah, 
na kateri so podelili 2 plaketi, 3 zlate, 4 srebrne in 42 bronastih znakov 
Civilne zaščite. Za kulturni program so poskrbeli člani KD Janez Jalen.

Slavnostni govornik prireditve je bil Branko Dervodel, namestnik 
generalnega direktorja URSZR, ki je poudaril pomen sopomoči človeku 

v času vse pogostejših naravnih nesreč in nujo, da se tovrstno zavest 
začne krepiti že v osnovnošolskih letih. Sicer pa je navzoče pozdravil 
tudi župan Metod Ropret, ki je spomnil na lansko dvakratno ujmo na 
brezoviškem koncu: »Tedaj sta nam odziv in učinkovito delovanje sil 
za zaščito in reševanje dala občutek, da v stiski nismo sami. Pripad-
niki sil so poskrbeli za zaščito našega imetja, vsa vlaganja v tehniko 
in izobraževanja pa so se izkazala za povsem upravičene.« Ropret je v 
nadaljevanju spomnil še na, milo rečeno, nenavadno poplačilo škode s 
strani države, ki je brezoviški občini namenila le 25.000 EUR, pa čeprav 
je bilo poškodovanih preko 300 objektov. »Priznanja so le naša skrom-
na dolžnost vam pripadnikom sil reševanja in zaščite, prava priznanja 
pa sem videl v očeh ljudi, ki ste jim pomagali,« je svoj nagovor zaključil 
Ropret.

Nekateri prejemniki priznanj so slednje prejeli že na državni sloves-
nosti na Brdu pri Kranju, večina pa jih je vendarle prejela v Notran-
jih Goricah. Kljub količini priznanj, katerih številčnost je posledica 
lanskoletnih neurij, pa med njihovimi prejemniki ni bilo brezoviških 
občanov.

 Gašper Tominc
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Komunala
Povzetek letnega poročila
JP Vodovod – Kanalizacija
o skladnosti pitne vode na oskrbovalnih 
območjih v Občini Brezovica za leto 2008 

JP Vodovod – Kanalizacija d.o.o. je na območju občine Brezovica 
izvajalec gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na oskrboval-
nem območju vodarne Brest, ki oskrbuje tudi del naselja Brezovica 
in na oskrbovalnem območju Rakitna. To območje obsega naselja 
Rakitna, Podgora, Nakličev Klanec, Novaki, Hrib, Jezero, Hudi Konec, 
Na Klancu in Boršt. Nobeno drugo živilo ni nadzorovano tako stro-
go kot prav pitna voda. Nad zdravstveno ustreznostjo in skladnostjo 
pitne vode bdimo tako v JP Vodovod - Kanalizacija v okviru notranjega 
nadzora, kot ministrstvo, pristojno za zdravje, v okviru monitoringa. 
Ustreznost nadzora preverjajo inšpekcijske službe. Notranji nadzor po-
teka po načrtu, ki natančno opredeljuje dnevna mesta vzorčenja in vr-

sto preskušanj na posameznem odvzemnem mestu glede na vrsto tve-
ganja. Preskušanje vzorcev v okviru notranjega nadzora izvaja Služba 
za nadzor kakovosti pitne in odpadne vode v laboratoriju JP Vodovod-
Kanalizacija in zunanji izvajalci. Vsi izvajalci izpolnjujejo splošna merila 
za delovanje preskusnih laboratorijev, predpisana po standardu SIST 
EN ISO/IEC 17025 in redno sodelujejo v medlaboratorijskih primer-
jalnih preskusih. Skladno s Pravilnikom o pitni vodi (Ur.l. RS 19/04, 
35/04, 26/06, 92/06) smo pripravili letno poročilo o skladnosti pitne 
vode za leto 2008, ki je objavljeno na spletni strani www.vo-ka.si, v 
rubriki Informacije/Pitna voda. Povzetek poročila se nahaja v pregled-
nici, ki prikazuje število odvzetih in neskladnih vzorcev v okviru notran-
jega nadzora na oskrbovalnem območju vodarne Brest in Rakitne za 
mikrobiološka in fizikalno-kemijska preskušanja.

Za vsa morebitna vprašanja smo vam na razpolago na e-naslovu 
voka@vo-ka.si.

JP VODOVOD-KANALIZACIJA d.o.o.

Komunala na Občini Brezovica
Pomlad prinese lepe stvari, hkrati pa tudi razkrije vso nesnago, ki jo 

nevestni ljudje odmetavajo v naravo. Čistilna akcija bo letos v soboto, 
4. aprila, za piko na i, kot bi se temu lahko reklo, pa je v začetku aprila 

organiziran kosovni odvoz materiala. Ponovno opozarjamo, da se od-
padki za kosovni odvoz odlagajo le na mesto, kjer stoji vaš zabojnik za 
smeti. Nevestne občane, ki ne spoštujejo pravil, bodo v letošnjem letu 
intenzivno kontrolirali občinski redarji in seveda izrekali tudi mandatne 
kazni. Na morebitne kršitelje nas prosim opozorite tudi sami občani, 
kajti le tako bomo lahko ustavili nelegalno odlaganje odpadkov. Samo 
za obnovo, salonitna kritina ne spada v kosovni odvoz in prav tako 
ne gradbeni odpadki. Občani občine Brezovica lahko sami odpelje-
jo salonitno kritino na deponijo Snage na Barju, kjer vam jo bodo 
brezplačno prevzeli. Pomladanski čas prinese tudi intenzivno obdelavo 
kmetijskih površin. Prosimo, da čim bolj očistite kmetijske stroje, pre-
den zapeljete na občinske poti. Gradnja Podpeške ceste se nadaljuje. 
Trenutno izvajalec polaga meteorno kanalizacijo in plinovod. Dela se 
bodo vršila vsak delovni dan do 17. ure in tudi ob sobotah, tako da se 
bo čim bolj skrajšal čas gradnje. Poleg te investicije na državni cesti, 
se trenutno gradi nov most pri podružnični osnovni šoli na Jezeru. Na 
zadnji seji občinskega sveta smo sprejeli Odlok o programu oprem-
ljanja za obstoječo komunalno opremo in merila za odmero komu-
nalnega prispevka za območje občine Brezovica. Odlok je usklajen z 
zakonodajo in bo pričel veljati s 1. 5. 2009.

Marko Čuden,
podžupan

MIKROBIOLOŠKA PRESKUŠANJA KEMIJSKA PRESKUŠANJA 
Odvzeti vzorci Neskladni vzorci Neskladni vzorci 

E. Coli 
Odvzeti vzorci Neskladni vzorci VODOVODNI 

SISTEM OBMO JE

RA IA OA RA IA OA RA OA RA OA RA OA PAR

LJUBLJANA BREST 122 249 3 0 1 0 0 0 24 3 0 0 -

RAKITNA RAKITNA 66  - 1 11  - 1 5 1 39 1 1 0 
motn
ost

SKUPAJ 188 249 4 11 1 1 5 1 63 4 1 0  
Opombe:

RA – redne analize
IA – izredne analize v obsegu rednih mikrobioloških preskušanj zaradi prekinitve klori-
ranja v vodarni Brest in preskušanja, ki niso načrtovana vnaprej
OA – občasne analize
PAR – neskladni parameter
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Šole in vrtci
Podpisana pogodba za širitev vrtca v Podpeči

Župan Metod Ropret je skupaj s predstavnikoma podjetja Trimo 
Trebnje pred desetimi dnevi podpisal pogodbo o dobavi in postavitvi 
bivalnih enot za širitev podpeškega vrtca. Na ta način naj bi podpeški 
vrtec pridobil prostor za približno dodatnih 56 malčkov. Finančno oza-
dje pogodbe nam je pojasnil župan Ropret: »Pogodba za nadgradnjo 
je vredna nekaj nad 300.000 EUR, vrednost temeljenja platforme pa 

je vredna še okoli 90.000 EUR. 
Za notranjo opremo ponudbe 
še zbiramo, zato zneska  še ne 
poznam.« Občina mora še pri-
dobiti gradbeno dovoljenje, 
vse skupaj pa naj bi bilo nared 
do 1. septembra. Ker gre do-
besedno za pionirski projekt, 
kajti tovrstnih modularnih bi-

valnih enot za potrebe vrtca v Sloveniji še niso uporabili, se pri nekat-
erih občanih pojavljajo pomisleki. Toda, kot pravi direktorica Trima 
Tatjana Fink, so skrbi odveč, kajti njihove modularne bivalne enote 
že kar nekaj časa uspešno uporabljajo v tujini. »Tovrstne kontejnerje 
za potrebe vrtcev, šol, motelov, pisarn, hotelov in podobno, smo do-
slej največ izdelovali za države kot so Švica, Avstrija in Nemčija. Tu, v 
Podpeči, jih tokrat nameravamo postaviti prvič v Sloveniji za namen 
predšolske vzgoje, zato po svoje tudi razumem pomisleke.« Kot je de-
jala sogovornica, gre za kakovostne in estetsko dovršene enote, ki ob 
vestnem vzdrževanju lahko preživijo celo človeka.  

Podžupanja mag. Nataša Smrekar pa je ob tem dodala, da dela za 
vrtec na Rakitni potekajo po načrtih, zato bodo novi oddelki odprti 
1. septembra, isti datum pa velja za odprtje novih oddelkov vrtca v 
Podpeči. Sprva je bilo načrtovano odprtje štirih novih oddelkov in 
telovadnice, zdaj pa so se na občini odločili, da namesto telovad-
nice odprejo dodaten oddelek, torej bo v Podpeči septembra odprtih 
pet novih oddelkov. Občinski svet pa je na zadnji seji potrdil tudi nov 
Pravilnik za sprejem otrok v vrtce, ki si ga lahko ogledate na spletni 
strani vrtca (www.v-brezovica.lj.edus.si) oziroma na upravi in vseh enotah 
Vrtcev Brezovica.   

Gašper Tominc

Brezoviški vrtci vabijo 7. aprila v Notranje 
Gorice na podpis EKO listine

Ob dnevu Zemlje bodo brezoviški vrtci v notranjegoriški kulturni 
dvorani v popoldanskem času pripravili razstavo in predstavitev svo-
jih ekoloških aktivnosti, obenem pa bodo tudi javno podpisali EKO 
listino. Vabljeni!

Zdravo jem – zdravo živim
Projekt eko – vrtec pri najmlajših

V Vrtcih Brezovica se v letošnjem letu še bolj intenzivno ukvarja-
mo z ekologijo, saj bi radi tudi sami kar največ prispevali k izboljšanju 
našega odnosa do narave. V najmlajših skupinah (1 – 3 leta) enote 
Vnanje Gorice smo se strokovne delavke odločile, da se v okviru pro-
jekta Eko - vrtec posvetimo zdravemu prehranjevanju in spodbujanju 
otrok, da posegajo po sadju in zelenjavi. S tem bi rade dosegle večjo 
priljubljenost le – teh. Tako smo imeli že konec septembra vrtčevsko 
trgatev. Pri tem so nam pomagali otroci iz starejših skupin, mi pa smo 
grozdne jagode z grozdov obrali, nekaj pojedli, iz preostalih pa prip-
ravili slasten grozdni čaj. Tako sladek je bil, da mu nismo dodali no-
benega sladkorja.

Oktobra smo sušili sadje. Otroci so z veseljem okušali jabolčne 
in hruškove krhlje ter bananina kolesca, nekaj pa smo jih prihranili in 
podarili še starejšim 
skupinam. V novem-
bru nas je obiskala 
čebelica in nas obdari-
la z medom. Naredili 
smo medeni napitek 
po receptu naših bab-
ic, otrokom pa med 
ponudili tudi za zajtrk. 
Nad odzivom otrok 
smo bile navdušene. 
Med smo uporabili tudi pri pripravi medenega testa za našo Eko - 
dekoracijo. Izpod prstkov malih »Ježkov« in »Polžkov« so nastale prave 
mojstrovine, saj zelo radi gnetejo in oblikujejo testo. V februarju smo v 
svojo sredo povabili kuharico Alenko, s pomočjo katere smo pripravili 
bananin napitek, oslajen z medom. Otroci so pri dejavnosti aktivno 
sodelovali, saj so rezali banane, jih dajali v mešalnik, držali tetrapak 
mleka pri nalivanju in dodali med ter dišavo. Prav vsi so poskusili napi-
tek. Poskusite ga tudi vi!

Sestavine: - 1 banana -  žlica medu

 -  0,5 l hladnega mleka -  vanilijev sladkor

Banane narežemo na rezine in jih damo v mešalnik, dodamo mleko, 
med in vanilijevo dišavo ter zmešamo. Takoj postrežemo. Na zdravje!

Ali ste kdaj poskusili otrokom ponuditi sadje kako drugače? Pri nas 
smo pripravili sadna nabodala. Verjemite ali ne, sadje so pojedli tudi 
tisti otroci, ki ga drugače niti poskusijo ne.

Cvetka Borštnik, Marta Brlan,
Vrtci Brezovica, enota Vnanje Gorice

Šport
Pohod na Krim 

V soboto, 28. februarja, smo v okviru ŠD WR organizirali tradi-
cionalni vsakoletni februarski pohod na Krim. Za razliko od prejšnjih 
let smo s pohodom začeli ob 9.30 v naselju Tomišelj in se povzpeli 
po strmi poti mimo cerkve v Tomišlju na vrh Krima. Vseskozi nas je 
spremljalo lepo, sončno in toplo vreme. V začetku je bila pot deloma 
suha, deloma blatna, proti vrhu pa nas je že pričakal sneg. Za vzpon 
smo potrebovali približno 1 uro in 40 minut zmerne hoje. Pohoda se je 
udeležilo 15 članov, ki smo štartali iz Tomišlja in 3 člani, ki so štartali 
iz Preserja, naše poti pa so se srečale pod vrhom. Po krajšem okrepčilu 
v koči smo se po isti poti podali nazaj v Tomišelj, kjer smo ob 14.00 

zaključili s pohodom, nadaljevali pa z družabnim srečanjem vse tja do 
poznega popoldneva. 

ŠD Wild Rabbit

Mini odbojka
Brezovica je kraj z odbojkarsko tradicijo, saj se že dolgo tu dobro 

dela z mladimi odbojkarji. Verjetno je to eden od razlogov, da se starši 
iz bližnje okolice velikokrat odločajo svoje otroke usmeriti prav v ta 
šport. Prav tako otroci, v primerjavi z drugimi kraji, lažje pridejo v stik 
z odbojko. Najmlajši odbojkarji, ki trenirajo pri ŠD Brezovica, so člani 
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skupine »mini odbojka«. To so otroci, ki so se rodili leta 1998 in mlajši. 
Naš najstarejši član tako šteje 11 let, najmlajši pa je star le 7 let. V 
letošnji sezoni so otroci začeli s tekmovanji že novembra in decembra, 
ko so se udeležili pripravljalnih Lumpi turnirjev, kjer je nastopalo veliko 

število ekip iz Ljubljane in okolice. Najbolj so nas razveselili igralci v 
»super mini« odbojki (letnik 2000 in mlajši), ki so zasedli 1. mesto na 
božično - novoletnem Lumpi turnirju. Tudi njihovi starejši soigralci, ki 
so nastopali v kategoriji »mini« odbojke, so se izkazali in med 31. eki-
pami zasedli 5. in 9. mesto, oboji z le po enim porazom na turnirju. 
Državno prvenstvo se je začelo v januarju, omeniti je potrebno, da so 
igralci iz skupine mini odbojka nastopali tudi v kategoriji mala odbo-
jka, kjer so se borili z 2 leti starejšimi nasprotniki. Tako so si nabrali 
pomembne izkušnje. V kategoriji mini odbojka, ki ustreza starosti igral-
cev v skupini, so začeli z 2. mestom na turnirju v Črnučah. Na drugem 
turnirju v Žužemberku, so zasedli 4. mesto, a je potrebno povedati, da 
so vsakemu od nasprotnikov odvzeli vsaj niz. Zaradi omenjenega 4. 
mesta so padli v repasaž. V prvem krogu repasaža so igralci v Novem 
mestu pokazali najboljšo igro v letošnji sezoni in osvojili 1. mesto. To 
pomeni, da še vedno ostajajo v igri za vstop med najboljše ekipe v mini 
odbojki v državi. Vsi bralci ste vabljeni na tekme ŠD Brezovica, tudi na 
tekme starejših kategorij, zagotavljam pa vam, da bodo vaše podpore 
najbolj veseli prav naši (vaši) najmlajši. Člani skupine mini odbojka so: 
Rok Vodišek, Tjan Gianini, Jakob Rus, Maj Juvan, Žan Podboj, Urban 
Lukan, Lenart Jesih, Oskar Aleksič, Matej Škarabot, Bor Jese Rotar, 
Nejc Gorenšek in najnovejša člana Jon in Tim. 

Trener ekipe mini odbojka Žiga Bratuž

Štiriperesna deteljica smučarskih skokov
Špelo, Urbana, Matica in Jana poznate kot športnike, ki so pre-

dani smučarskim skokom, se je začel članek v tem časopisu, objav-
ljen pred enim letom. Predani so temu športu, ki je za marsikaterega 
občudovalca nedosegljiva stopnička v življenju. Že samo stati na vrhu 
zaletišča je za mnoge težka preizkušnja. Spustiti se po zaletišču, odriniti 
in poleteti kot ptica pa je dano samo redkim. 

Urban ROGELJ tekmuje v kategoriji dečkov do enajst let. To sezono 
so ga pestile poškodbe. Zaradi tega  kar dva meseca ni treniral in se ni 
mogel udeležiti treh tekem za pokal COCTA. Na državnem tekmovanju 
je v svoji kategoriji osvojil 5. mesto, ekipno pa je bil s svojimi sotekmov-
alci iz kluba državni prvak.

Matic ROGELJ poleg tega, da trenira, igra tudi harmoniko. Na tek-
mah za pokal COCTA je bil četrti in deveti, na državnem tekmovanju 
pa je zasedel 28. mesto. 

15 - letni Jan GOLOB je sezono začel zelo zadržano, nagajal mu 
je telemark. S strokovno pomočjo trenerja je lepo napredoval, tako 
da je na tekmi za pokal COCTA v Žireh dosegel odlično peto mesto. 
Svojo formo je stopnjeval in se jezil, ker je bil na tekmah do 18 let 
samo predtekmovalec. Trenerski team se je zavedal, da lahko v višji 
kategoriji nastopi samo na dveh tekmah. Tako so mu dovolili nastop 
na državnem prvenstvu do 18 let, tako v kategoriji posameznikov kot v 
ekipni tekmi. Iz serije v serijo je izboljševal svoj rezultat, vendar mu je v 
drugi seriji ekipne tekme odpovedala vez, tako da je pri doskoku hudo 
padel in si zlomil ključnico. Zimska sezona je zanj več ali manj končana, 
vendar ga priprave na poletni del tekmovanja že čakajo.

14 - letna Špela ROGELJ je v letošnjem letu dosegla veliko dobrih 
rezultatov. Špela je zagrizena športnica, ki zelo lepo, po vseh svojih 
močeh, usklajuje šport z ostalimi obveznostmi. Mislim, da marsikateri 

Foto: Borut Kušar

10. odprti turnir Občine Brezovica v namiznem tenisu
Organizator: Namiznoteniški klub Preserje
Kraj: Preserje, telovadnica OŠ Preserje
Datum in čas: Sobota, 04. 04. 2009, ob 9. uri
Informacije: g. Roman Peršin, Prevalje 30, 1352 Preserje
 Gsm: 041-671-966
Igrajo lahko: vsi ljubitelji namiznega tenisa, ki živijo in delajo v občini 
Brezovica, vabljeni tudi ljubitelji namiznega tenisa, ki živijo in delajo v 
sosednjih občinah (Vrhnika, Borovnica, Ig, Škofljica, Vel. Lašče, …) 
Starostne kat.: moški do 40 let
 moški nad 40 let
 ženske
 učenci in učenke 1. – 6. razred
 učenci in učenke 7. – 9. razred
Način igranja:  V predtekmovanju po skupinah (od 3 do 5), dva 
najboljša se uvrstita v finalno skupino, ostali iz skupin igrajo v tolažilni 
skupini za razigravanje. Igra se na 3 dobljene sete.

Prijave:  15 minut pred pričetkom tekmovanja
Prijavnina: 10€, učenci in učenke 5€
Zaključek: Razglasitev rezultatov in podelitev pokalov, medalj in 
praktičnih nagrad takoj po tekmovanju.

  NTK Preserje

Poraba: 5,6 – 9,4 l/100 km; CO2: 149 – 224 g/km.  www.ford.si
Primer izračuna za financiranje Euribor + 0 % (Ford Mondeo, maloprodajna cena znaša 19.845 €): finančni leasing s 35 % pologom (vrednost pologa 
je 6.945,75 €), 60 mesečnih obrokov po 226,56 €, stroški odobritve 297,68 €. Izračun temelji na variabilni obrestni meri (12-mesečni Euribor). 
Efektivna obrestna mera (EOM) znaša 3,0678 % in je izračunana na podlagi zneska in trajanja kredita, stroškov odobritve in obrestne mere, ki velja na 
dan 19. 2. 2009. EOM ne vsebuje morebitnih stroškov iz naslova interkalarnih obresti ter stroškov, ki bi nastali z morebitnim neizpolnjevanjem pogodbe. 
EOM se lahko spremeni, če se spremeni višina kredita oziroma obroka, trajanje kredita, obrestni indeks ter roki plačila. Ponudba velja za vozila iz zaloge.

FordS-MAX
FordMondeo
FordKuga

Vaš ugled
potrebuje sopotnika.

Trije modeli Ford izražajo vašo samozavest. Mondeo,
S-MAX in Kuga izstopajo po inovativnosti, kinetičnem 
dizajnu, varnosti in stopnji zanesljivosti. Vsi trije so lahko 
izdatno opremljeni z bluetooth paketom, Sony avdio 
sistemom, prilagodljivimi žarometi ... ponujamo pa 
vam še obvezno in kasko zavarovanje vozila 
za 1 sam cent* ter financiranje Euribor + 0 %.

* Zavarovanje vključuje: obvezno 
zavarovanje, polni kasko 
(1 % odbitne franšize), tatvino 
in AXA asistenco.
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Kultura
Če bi imeli več življenj ali v enem življenju več 
možnosti? 

O tem govori nova komična drama z naslovom Bi ne bi, ki je krstno 
uprizoritev doživela v petek, 13. marca, v dvorani Kulturnega društva 
Janez Jalen v Notranjih Goricah. Domače društvo je tudi letos na oder 
postavilo dinamično predstavo, ki gledalcev ni pustila ravnodušnih. 
»Meni se je zdela predstava super, ena najboljših njihovih predstav. Ko 
vidiš preko različnih situacij, ki jih predstava ponuja, koliko možnosti 
se ti v življenju odpira, pa jih velikokrat ne izkoristiš, se malce zamisliš,« 
je povedala ena izmed gledalk. Predstava Bi ne bi je povzeta po filmu 
Smoking / No smoking Alaina Resnaisa in osmih igrah dramatika Alana 
Ayckbourna. Za režijo, dramaturgijo in priredbo sta poskrbela Simona 
Ješelnik in KD Janez Jalen. Zgodba se dogaja v manjšem mestu, kjer 
se med seboj vsi poznajo. V navidez mirno življenje malomeščanskega 
ravnatelja osnovne šole Toneta in njegove žene Vere Vodopivec vsto-
pi vrtnar Leon Vesel, ki v njun zakon vnese nemir. V nepredviden tok 
dogodkov s seboj potegne še vrsto drugih življenjskih usod. Pričujoča 
komična drama je montaža naključnih ali nenaključnih prizorov iz in-
timnega življenja glavnih likov, kar zahteva visoko koncentracijo igral-
cev in izjemno tehnično in scensko zahtevno predstavo s kar 24 menja-
vami luči in različnimi rekviziti. Igralka Mojca Novak: »Igra je veliko bolj 
zahtevna kot pretekle klasične komedije. Razdrobljena je na posamezne 
prizore in situacije, vsak prizor pa od igralca zahteva, da odigra svojo 

osebnost, ki je odvisna od odnosa do soigralca v danem trenutku.« S 
ponovitvami predstave bodo igralci ponovno začeli jeseni.

Vesna Novak

od odraslih ne bi zmogel tega narediti tako, kot to počne ona. Šola, 
trening, trening, tekma danes tukaj, jutri že drugje. To so njene stal-
nice, ki jih  nekateri verjetno ne morejo oz. nočejo razumeti. Rezultatov 
je veliko, tako tistih odličnih kot tistih, ki jo grizejo in se jih ne more kar 
tako znebiti in jih pozabiti. Pred začetkom sezone je bila oblikovana 
ekipa deklet, ki bo našo državo zastopala na velikih tekmovanjih. Špela 
še ni bila članica ekipe oz. reprezentance. Po nekaj odličnih nastopih 
pa so jo vzeli k sebi kot rezervni člen. Začela se je udeleževati tekem za 
pokal COC in pokazala, da se lahko kosa s starejšimi in bolj izkušenemi 
tekmovalkami svetovnega merila. Od petnajstih tekem se jih je Špela 
udeležila šest in zaseda 21. mesto med 71. tekmovalkami. Spodbuden 
uspeh zanjo. Udeležila se je svetovnega mladinskega prvenstva v 
Štrbskem Plesu (Slovaška), kjer je bila na pragu medalje, če ne celo 
mladinska svetovna prvakinja. Med serijama je izgubila preveč teže in 
je bila diskvalificirana. Vsi smo se veselili njene udeležbe na članskem 
svetovnem prvenstvu v LIBERECU 2009 (Češka). Prvo svetovno prven-
stvo v smučarskih skokih za ženske. Mnogi nasprotniki tega, da tudi 
ženske lahko nastopijo na svetovnem prvenstvu, so ga poimenovali 
otroški vrtec. Veliko tekmovalk je bilo osnovnošolk, vendar je potrebno 
začeti in če niso dali priložnosti starejšim tekmovalkam, so pač le - te 

odnehale in za njimi je prišel rod mlajših, ki ima več podpore  v svojih 
družinah, vodstvih klubov in tudi na smučarskih zvezah. Na uradnem 
treningu je imela Špela zelo dobro, 15. daljavo, ko pa je šlo zares, so bili 
slabo vreme, sneg, veter in seveda pritisk na našo mlado tekmovalko 
le prevelik zalogaj. Dosegla je za našo mlado  tekmovalko zadovoljivo 
trideseto mesto. Vendar je pred njo še veliko uspešnih tekmovalnih let. 
Upamo, da bo team, s katerim dela, spodbujal nadarjenost  tekmovalk 
in se ne bo ravnal po pravilu, iz katerega kluba si.

Naši mladi upi, kar tako naprej!

Lep športni pozdrav,
K.G.

Lep uspeh Nike Grego-
rka pri kadetinjah

NTK Preserje se je s svojimi 
igralci in igralkami udeležil 3. 
odprtega turnirja v namiznem 
tenisu Republike Slovenije. Na 
turnir, ki so ga organizirali športni 
delavci NTK Vesne iz Zaloga, smo 

odpeljali 3 kadete in 5 kadetinj. Na turnirju je zablestela Nika in osvo-
jila končno drugo mesto pri kadetinjah, kar je njen najboljši uspeh pri 
posameznikih na državnem nivoju. Po zmagi v svoji predskupini se je 
v finalnem delu turnirja pomerila s kar dvema igralkama iz Arrigoni - 
Izola in obe gladko premagala. V polfinalu pa je igrala še boljše kot prej 
in premagala igralko Veronik iz Radelj. V finalu se je odlično upirala 
Založnikovi iz Ljubljane in po hudem boju izgubila s 3 : 2. Njen uspeh 
sta dopolnili še Patricija, ki se je uvrstila med najboljših osem in Eva, 
ki se je uvrstila med šestnajst najboljših. Tudi četrta igralka Rebeka se 
je prebila v finalni del, kjer pa je hitro izpadla. Fantje niso bili tako 
uspešni kot dekleta, saj se je samo Črtu uspelo uvrstiti v finalni del. 
Ostali so igrali v tolažilni skupini, kjer je Rok prišel do polfinala. To je 
bil do sedaj največji uspeh te generacije kadetinj na državnem nivoju v 
letošnji sezoni.

NTK Preserje
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Ostalo

gasilnega vozila s cisterno, GVC 16/25. Posebnost vozila je rezervoar z 
2500 litri vode in možnostjo izvedbe hitrega napada, saj s posadko ses-
tavlja gasilsko taktično enoto, zmanjšani oddelek (9 gasilcev). Z vašimi 
prispevki in dotacijo GZ Brezovica smo uspeli zbrati dve tretjini sred-
stev. Z njimi smo že vplačali avans za vozilo. Za vse prispevke se vam še 
enkrat zahvaljujemo. 

Glede na predpisano tipizacijo Gasilske zveze Slovenije za gasilska 
vozila in opremo, je potrebno vozilo še nekoliko predelati. Če želimo 
prihodnje leto vozilo predati namenu, bomo morali zbrati še kar nekaj 
sredstev. Končna cena vozila je 160.000 EUR.

Še nekaj tehničnih podatkov:

Znamka: Mercedes Benz
Tip: Atego 1328
Pogon: 4 x 4
Rezervoar: 2500 l

Gasilci PGD Kamnik pod Krimom se vam zahvaljujemo in vas poz-
dravljamo z gasilskim pozdravom NA POMOČ!

Stop divjim odlagališčem na Barju 2009
Letos postaja velika povezana spomladanska čistilna akcija na Bar-

ju tradicionalna, saj bodo že tretje leto združili svoje moči prostovoljci 
iz številnih društev z željo, da po svojih močeh pripomorejo k lepšemu 
in bolj zdravemu okolju. Čistilna akcija prostovoljcev bo letos tako 
kot vsako leto potekala po celotnem območju Ljubljanskega barja, 4. 
aprila 2009. Dela za prostovoljce na Barju je dovolj za vse, zato bomo 
veseli vsakogar. Letos želimo udeležence še dodatno motivirati, zato 
bomo poskušali prostovoljcem iz tistih lokalnih skupnosti, ki so vsaj s 
simboličnim finančnim prispevkom podprli čistilno akcijo na Ljubljan-
skem barju, zagotoviti boljše pogoje za varnost pri njihovem delu. Na 
voljo bo določeno število odsevnih brezrokavnikov, ki jih bodo dobili 
odrasli udeleženci akcije, mlajšim pa bomo skušali zagotoviti odsevne 
trakove. Na lanski čistilni akciji se je pokazalo, da prihaja do določenih 
težav, če zbrane količine niso čimprej odpeljane na deponijo. Zato je le-
tos dogovorjeno, da bodo tovornjaki Snage še isti dan zbrane količine 
odpeljali na deponijo. Zainteresirani občani se lahko vključijo v čistilno 
akcijo tudi na drugih območjih na Ljubljanskem barju, saj se bo ta dan 
čistilo tudi bregove Ljubljanice, aktivni bodo člani konjeniške sekcije 
Barje, itd. Veseli jih bodo povsod. Kontaktne informacije o zbirališčih 
so na voljo na spletnem portalu www.barje.net .  

Skrb za okolje je tudi skrb za lastno zdravje, zato pozivamo okoljs-
ko ozaveščene posameznike, društva in organizacije, da se vključijo, da 
skupaj prispevamo k čistejši naravi na Ljubljanskem barju. 

Uredništvo spletnega portala
www.barje.net

Zaprtje pošte je posledica sedem let 
neuspešnega iskanja skupnega jezika    

Kot nam je pred časom pojasnila Pošta Slovenije, bo pošta v Podpeči 
do nadaljnjega zaprta zaradi nerešenih vprašanj z lastnikom objekta, v 
katerem se nahaja poštni urad. Njeni predstavniki so nam sporočili, da 
je prišlo do odklopa električne energije s strani lastnika objekta. Stane 
Kirn ml. pa nam je, kot lastnik objekta, pojasnil svojo plat zgodbe. Kot 
pravi, je pred sedmimi leti sam financiral ureditev poštnih prostorov, 
za kar je na svojo hišo najel hipotekarni kredit. Pošta Slovenije naj bi 
se podpisu najemne pogodbe sprva izogibala z izgovorom, da ima v 
decembru (ko se je vselila, je bil december) veliko dela, zato je podpis 
prelagala, na koncu pa do njega sploh nikoli ni prišlo, čeprav je v objek-

Cepljenje psov proti steklini
Letos še posebej opozarjamo na ponoven pojav stekline v Sloveniji, 

ki smo jo zaznali med lisicami, okužen je bil tudi že pes ter nekatere 
druge vrste domačih živali. Vabimo vas, da psa privedete na eno od 
mest po razporedu, v Ambulanto Veterinarske postaje Ljubljana, Ces-
ta v Mestni log 51a ali na Veterinarsko postajo Ljubljana, Enota BTC, 
Šmartinska cesta 152. Če psa ne morete pripeljati, lahko pokličete 
na telefonsko številko 01/420 56 30 in se dogovorite za cepljenje na 
domu.

Cena cepljenja na terenu znaša 34,89 EUR.

Zaradi spremembe zakonodaje potrebujemo EMŠO številko last-
nika psa, zato vas vljudno prosimo, da nam ta podatek posredujete 
ob cepljenju. Lastnik psa mora biti oseba, starejša od 16 let.

Če ste psa v letu 2009 že cepili proti steklini, štejte to vabilo za 
brezpredmetno.

Razpored cepljenja:

SREDA, 08.04.2009

14.00  - Rakitna, pri Logarju  

15.30  - Kamnik, pri gasilskem domu 

16.30  - Prevalje, pri Nani 

17.30  - Podpeč, pri zadrugi 

18.30 do 19.00  - Jezero, pri gasilskem domu

ČETRTEK, 09.04.2009

15.00 do 16.00  - Notranje Gorice, pri zadružnem domu

16.30 do 17.30  - Vnanje Gorice, pri Ambrožiču

18.00 do 18.30  - Brezovica, pri Slanatu za Kaščo Merlačnik

Veterinarska postaja Ljubljana

Aktivnosti za novo vozilo se nadaljujejo
Naša vas se v zadnjem času hitro razvija in širi. S tem se povečuje 

tudi število prebivalcev, zato so nas jeseni prekategorizirali v gasilsko 
enoto druge kategorije. To pomeni, da moramo imeti sedaj večjo ekipo 
operativnih gasilcev, le - ti pa morajo biti po Zakonu o gasilstvu ustrez-
no usposobljeni in opremljeni. Ekipa se je povečala s 15 na 23 opera-
tivnih gasilcev. Na predlog tehnične komisije smo se odločili za nabavo 

BARJANSKI

BARJANC Marec 09 ok.indd   9 25.3.2009   13:53:30



10

BARJANSKI

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

tu bivala sedem let. Ker pošta Kirnu ni plačevala najemnine, kredita pa 
ni mogel redno odplačevati, sedaj plačuje zamudne obresti. Kot pravi 
Kirn, je vse skupaj šlo že čez zdravo mero razuma, kar ogroža zdravje 
njega in družine, zato je električarjem preprosto prepovedal, da v pro-
storih pošte zamenjajo pregorele varovalke. »To je nenazadnje moja 
pravica. Vsa ta leta sem iskal posluh pošte, vendar sem vedno naletel 
na njeno nerazumevanje in nepripravljenost na kakršnekoli pogovore. 
In to vedno v lastno škodo. Zato mislim, da sem dostop električarjem 
prepovedal povsem z mirno vestjo,« je pojasnil Stane Kirn ml. 

Gašper Tominc

Tečaj za vodnike PZS 
Lahke kopne ture – kategorije A 

Usposabljanje za vodnika PZS A kategorije je osnovno vodništvo. 
Za gibanje se uporablja predvsem hoja, posebna tehnična znanja niso 
potrebna. Po uspešno opravljenih obveznostih lahko vodnik PZS A kat-
egorije vodi lahke označene poti in lahke neoznačene poti.

Usposabljanje za lahke kopne ture sestavljajo sprejemni izpit in 
preizkusna tura, tečaj, seminarska naloga in izpit ter pripravništvo.

Sprejemni izpit in preizkusna tura
Sprejemni izpit in preizkusna tura sta začetni del usposabljanja, 

ki je namenjeno preverjanju teoretičnega in praktičnega planinskega 
znanja prijavljenih kandidatov, predstavitvi pomena in dela prosto-
voljnega vodništva ter podrobnejšemu seznanjanju z vsebinami tečaja. 

Sprejemni izpit in preizkusna tura sta obvezna za vse prijavljene kandi-
date. Sprejemni izpit obsega vprašanja iz naslednjih tem: Organizacija 
planinstva, Zgodovina planinstva in alpinizma doma in po svetu, Ge-
ologija in poznavanje gorstev, Poznavanje in varstvo gorske narave, Pla-
ninsko izrazje in opis poti, Planinska pota, Vremenoslovje, Orientacija, 
Nevarnosti v gorah in Osebna in tehnična oprema. Na preizkusni turi 
se preverja kondicijska pripravljenost, znanje iz gibanja in ustreznost 
opreme, ki jo uporabljajo prijavljeni kandidati. Za prijavo na sprejemni 
izpit,  preizkusno turo in tečaj morate izpolniti posebne prijavnice, ki 
jih dobite na PD Podpeč - Preserje.

Literatura za sprejemni izpit
Skupina avtorjev: Učbenik PLANINSKA ŠOLA, Planinska zveza Slo-

venije, Ljubljana 2004.

Tečaj
Tečaj traja 12 polnih dni, strnjeno, v Planinskem učnem središču 

Bavšica. Program obsega vsebine po Predmetniku in Učnem načrtu za 
vodnike PZS A kategorije. V okviru tečaja bodo izvedene tudi najmanj 
tri ture in bivak na prostem. Pomemben del tečaja je tudi družabnost 
oziroma utrjevanje vezi med tečajniki in vodstvom tečaja.

Seminarska naloga in izpit
Seminarska naloga je pisna priprava na izpitno turo. Izpitna tura 

pa je praktični del izpita. Seminarsko nalogo kandidati napišejo med 
tečajem. Teoretični del izpita so testi, ki se pišejo iz predvidenih tem na 
tečaju.

Pripravništvo
Po uspešno opravljenem izpitu postanejo kandidati pripravniki za 

vodnika PZS A kategorije. Pripravništvo lahko traja največ tri leta. V 
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tem času mora pripravnik voditi najmanj pet različnih tur A kategorije. 
Vsako pripravniško turo morajo pripravniki voditi pod mentorstvom 
registriranega vodnika PZS, enake ali višje kategorije vodenja. Pri men-
torstvu na petih pripravniških turah pa morata sodelovati najmanj dva 
različna registrirana vodnika PZS.

Razpisana osnovna usposabljanja za lahke kopne ture v letu 2009 

Sprejemni izpit in preizkusna tura I. izmena  16.5.-17.5.
Tečaj za A kategorijo I. izmena 27.6.-8.7.

Sprejemni izpit in preizkusna tura II. izmena  30.5.-31.5.
Tečaj za A kategorijo II. izmena 8.7.-19.7.

PRIJAVNI POGOJI:

Splošni prijavni pogoji so:
- starost najmanj 18 let

- dosežena IV. stopnja šolske izobrazbe (končana srednja poklicna 
   šola)

- članstvo v PD 

- pet letna predhodna aktivnost v planinstvu

- primerno zdravstveno stanje

Posebni prijavni pogoji za A kategorijo so:
Kandidati za vodnika PZS morajo biti tudi sposobni samostojnega 

gibanja na turah, ki so za kategorijo višje od tur A kategorije. Zato 
morajo kandidati za vodnika PZS A kategorije (lahke kopne ture) v 
zadnjih petih letih opraviti najmanj:

10 različnih tur nad gozdno mejo po lahkih poteh in

10 različnih tur po zahtevnih in zelo zahtevnih poteh

Rok za prijave je 10. april 2009. 

Prijavite se na tel. 041/795 006 (v večernih urah), kjer boste dobili 
tudi vse potrebne informacije. PD Podpeč - Preserje vam bo posredo-
valo tudi vse obrazce in ustrezno pomoč.

PD Podpeč - Preserje

Izlet s PD Podpeč - Preserje na Kreto
Kreta je otok, edinstven po raznolikosti naravnih lepot in bogas-

tvu ostankov preteklosti, zaradi česar velja za pravega »predstavnika« 
lepot Mediterana. Peti mediteranski otok po velikosti je najbolj južni, 
največji in po marsičem najpomembnejši grški otok. Nahaja se na 
križišču treh kontinentov, Evrope, Azije in Afrike, zaradi svojega geo-
grafskega položaja pa je eden izmed najtoplejših otokov v Evropi. 
Kreta je zibelka visoko razvite minojske civilizacije, prve civilizacije ev-
ropskega kontinenta, nastale pred več kot 4000 leti. Otok, po grški 
mitologiji rojstno mesto vrhovnega boga Zeusa, skriva tudi dragocene 
spomenike kulture iz krščanske dobe, kot so številne cerkve iz zgod-
njega krščanskega obdobja, zakladnice fresk iz 5. in 6. st. ter mnoge 
druge. Poleg bogatih ostankov preteklosti je posebnost Krete tudi 
1046 km dolga obala s številnimi zalivi, rti in nepreglednimi peščenimi 
plažami. Atraktivna turistična naselja s sodobnimi hoteli, spoj tradicije 
in sodobnega načina življenja in neverjetna gostoljubnost domačinov 
so tisto, zaradi česar se turisti na Kreto vedno znova vračajo.

Cena: 795 EUR (vključuje  letalski prevoz na relaciji Graz/Dunaj-
Heraklio-Graz/Dunaj, letališke pristojbine, transfer Ljubljana-Celje-
Maribor-Graz/Dunaj in nazaj, vse prevoze in transferje po Kreti, 7x 
polpenzion v hotelu***; stroške priprave, organizacije in vodenja 
izleta)

Doplačila:
- predvidene vstopnine na licu mesta (po želji): 35 EUR,

- obisk Knossosa, arheološkega muzeja, NP Samaria+ladja,
         jame Dikeon. 

Termin: 26. april –  3. maj 2009

Prijavite se na tel.  041/795 006, v večernih urah. Ob prijavi morate 
plačati varščino v znesku 100 EUR na TRR 02053-0018554832 PD 
Podpeč - Preserje s pripisom za Kreto. Rok za prijave je 15. 03. 2009 
oziroma do zasedbe mest.

PD Podpeč - Preserje

Tekmovanje gasilske mladine v smučanju
Na Soriški planini je v soboto, 7. marca 2009, potekalo četrto regi-

jsko tekmovanje gasilske mladine v smučanju. Iz GZ Brezovica se je 
tekmovanja udeležilo 17 tekmovalcev. Glede na udeležbo v preteklih 
letih, je bila letošnja rekordna. Mladi so se pomerili v treh starostnih 
kategorijah (ločeno fantje in dekleta), pa tudi mentorji in mentorice 
smo se lahko pomerili med seboj. Tekmovanje je potekalo v eni vožnji 
na veleslalomski progi in je vsebovalo znanje gasilskih veščin. Tekmov-

alci so morali na ustrezno označenem delu proge opraviti praktično 
nalogo: mlajši pionirji/ke prenos cevnega nosilca do vedra, starejši 
pionirji/ke spenjanje ročnika s tlačno C cevjo, mladinci/ke pa so na 
označenem mestu izvedli tkalski vozel. Rezultati naših tekmovalcev 
so bili odlični: 3. mesto v kategoriji starejših pionirjev Matic Rogelj 
(PGD Jezero), 3. mesto v kategoriji mladincev Blaž Zore (PGD Vnanje 
Gorice). Pri mlajših pionirkah smo imeli uvrščeno tekmovalko na 8. 
mestu, Tjašo Rogelj (PGD Jezero), pri mlajših pionirjih pa tekmovalca 
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na 15. mestu, Tobija Tekavca (PGD Brezovica). Pri starejših pionirkah 
so bile uvrstitve naslednje:  4. mesto Ula Vidmar, 7. mesto Ana Sus-
man in 13. mesto Sara Merkun (vse PGD Jezero). Pri starejših pionir-
jih sta bili uvrstitvi naših tekmovalcev na  11. mesto Jan Golob (PGD 
Jezero) in 21. mesto Jernej Ambrožič (PGD Vnanje Gorice). V kategoriji 
mladincev je 5. mesto zasedel Klemen Jamnik (PGD Vnanje Gorice) 
in 11. mesto Toni Stanovnik (PGD Vnanje Gorice). Vsem čestitke za 
dosežene rezultate! Upam, da bo takšna udeležba naše gasilske zveze 
na tovrstnem tekmovanju tudi prihodnje leto in da bodo tudi rezultati 
vsaj tako dobri, če ne še boljši.

Petra Zega,
predsednica Komisije za mladino v GZ Brezovica

Iz KGZS
1. Vse, ki imate urejene GERK - e na upravnih enotah pozivamo, da 

se čim prej prijavite na vnos zbirne vloge pri uradni svetovalni službi, na 
Tržaški 132, v prostorih bivše Agrotehnike Grude, soba 223. Za more-
bitno ureditev GERK - ov pokličite upravno enoto Vič (nasproti bivše 
Tobačne), tel. 01/306 37 10 ali 01/306 37 15. 

Na vnos zbirne vloge prinesite lansko vlogo, stalež živali na dan 1. 3. 
2009 in predtisk, ki ste ga dobili od ARSKTRP. Prijave za vnos  spreje-
mamo vsak dan, razen sobote in nedelje, na tel. št. 01/256 57 91.

2. Povrnitev trošarine za gorivo za leto 2008 
Zadnji dan marca 2009 se izteče rok za pošiljanje računov za gori-

vo  na Carinski urad Ljubljana Šmartinska 152/a. Obrazci za povrnitev  
trošarine se dobijo tudi pri nas.

                                                                                          KSS enota Vič

Odvoz kosovnih odpadkov
Kosovne odpadke, pohištvo, oblazinjeno pohištvo, preproge, 

kopalniška oprema, najkasneje do 6. ure zjutraj na dan odvoza, ven-
dar ne prej kot 24 ur pred odvozom, zložite poleg posod za ostanke 
odpadkov oziroma na mesto, opredeljeno v urniku, in ga razvrstite 
glede na vrsto (kovine skupaj, les). Morebitna vprašanja in reklamacije 
sprejemamo na telefonskih številkah 01/477 96 30 in 01/477 96 67 
vsak delavnik med 8.00 in 14.00.

KS RAKITNA  3. 4. 2009

KS PODPEČ – PRESERJE,
KAMNIK POD KRIMOM, JEZERO  6. 4. 2009

KS NOTRANJE GORICE 7. 4. 2009

KS VNANJE GORICE 8. 4. 2009

KS BREZOVICA 10. 4. 2009

Vsem dostopen izhod iz lokalne in globalne 
krize 

Vse pogosteje se poudarja materialno krizo, čeprav veliko večino ta 
spremljala že od nekdaj. V preteklosti se je prav zato, da bi krize omilili, 
zvrstilo že veliko reform. Morda je res vsaka prinesla boljše materi-
alno stanje, vendar so ga bili zagotovo deležni le nekateri, praviloma 
na račun drugih. V elektronskih medijih pa krizo ustvarjajo za življenje 
nepomembne ali škodljive informacije, ki zapolnjujejo prostor in nam 
trošijo čas. V obeh primerih je rešitev v tem, da več prostora in časa 
posvetimo sebi, bližnjim in okolju, saj je to najpomembnejše za ohra-
nitev zdravih življenjskih pogojev in s tem tudi potencialov za razvoj 
turizma. 

Premik proti izhodu iz krize je še javno opozarjanje na vzroke in 
odpravljanje le teh. Spodbudno je tudi predavanje za starše. Na takem 
predavanju v šoli je strokovnjakinja jasno povedala, da otroku očeta 

in matere v družini ne more nadomestiti nihče! Vedno več ljudi pa 
se tudi strinja z dejstvom, da znanje napihuje in da vsebino osmišlja 
edino pristna ljubezen. Vsem razumljivo in jasno je pred nedavnim to 
na kratko povedal tudi tržaški Slovenec Boris Pahor, ki je poudaril, da 
je že dve tisočletji znana za vse varna pot ljubezni do sebe in enaki lju-
bezni do bližnjega. Vse drugo pa prinaša nesrečo, ki smo jim žal zaradi 
nepotrebne navlake, priče vsepovsod. Rešitev je v dobrih medsebojnih 
odnosih na vseh ravneh, zato jih izboljšujmo še naprej!

Javna zahvala Nadi Kalšek
Upravni odbor ŠKTD Lokvanj izreka članici društva Nadi Kalšek, 

javno zahvalo za delo v društvu. To delo istočasno koristi celotni skup-
nosti. Njen zgled je najlepše vabilo vsem k posnemanju prostovoljnih 
dejavnosti v skupno dobro.                                                                                      

Nekaj spodbudnih:
- Zahvala vsem, ki smo šli peš na Vrhniko, 29. 3. do 15. ure pa bomo 

prišli na Žalostno goro.

- Mladi, ki preživijo vikend v Ašičevem domu, ga po zapisanem 
zapuščajo z lepimi spomini.

- Vedno več je skupin, v katerih se povezujemo med seboj z okolju 
prijazno rekreacijo. 

- Odsevni jopiči so priporočljivi na prometnih in tudi na stranskih 
poteh.

- Še vedno velja povabilo vsem umetnicam in ustvarjalcem ročnih 
spretnosti, da se med seboj povežemo. Kontakt: pod Krimom 031 
517 707 (Mateja), Brezovica, Vnanje in Notranje Gorice 051 344 
688 (Drago).

- Vnanje Gorice so zgled urejene prometne signalizacije v zvezi s psi in 
divjadjo.

VELIK PO DUŠI, MAJHEN PO CENI

*Ljubljana, 5. marec - Vodstvo Renault Slovenija je sprejelo sklep, s katerim bo 

kupcem vozil Renault ob menjavi staro za novo namenilo do 1.000.000 evrov 

finančne pomoči. S tem je podjetje Renault Slovenija prevzelo pobudo na področju 

finančne pomoči pri nakupu novih vozil.

O podobnem ukrepu so prihajale 

iniciative iz različnih krogov že dalj 

časa, sedaj pa se je za finančno in-

jekcijo odločil kar Renault Slovenija 

in tako razveselil številne Slovence, 

ki so podobno obliko pomoči 

pričakovali že nekaj mesecev.

 Pri Renaultovih trgovcih bodo 

odslej kupci ob nakupu novega 

vozila z Renault financiranjem 

lahko unovčili svoja rabljena vozi-

Saga o Cliu se je začela leta 1990, 

ko je model začel nizati uspeh za 

uspehom. Med drugim je v Sloveniji 

že dolga leta najbolje prodajan 

model in je postal tako rekoč nacio

nalni avtomobil. Novi Renault Clio 

izstopa s svojimi mnogostranskimi 

uravnovešenimi lastnostmi, ki pov

zemajo vse odlike, zaradi katerih je 

Clio III prejel priznanje »Avtomobil 

leta 2006«, Z izjemno prostornostjo 

kabine, varnostjo, udobjem in lego 

1.5 dCi 105 KM s tehnologijo vbriz-

gavanja po skupnem vodu (Com-

mon Rail), ki je povezan s 6-stopen-

la, starejša od 8 let, s čimer bodo 

upravičeni do finančne pomoči. Ker 

so nova vozila praviloma varčnejša 

in varnejša, bo ukrep pripomo-

gel tudi k obnovitvi slovenskega 

voznega parka in k čistejšemu 

okolju. Pri Renaultu še dodajajo, 

da je odkup rabljenega avtomobila 

predmet poslovanja in pogajanj s 

trgovcem.
 Omembe vredno je tudi dejstvo, 

varno vožnjo, pri čemer užitek os-

taja neokrnjen. K temu pripomore govo praktičnostjo. Tako vsi potniki mon Rail), ki je povezan s 6-stopen

jskim menjalnikom, zato ponuja 

optimalne stopnje navora in moči 

ter izjemno varčno porabo.

Clio ne vliva zaupanja le zaradi 

vseh 5 EuroNCAP zvezdic. Njegovo 

izboljšano podvozje ter oprijem s 

cestiščem zagotavljata odlično lego 

na cesti in učinkovito zaviranje. 

Regulator in omejevalnik hitrosti, 

dodatna žarometa za optimalno 

osvetlitev ovinka, zavorni sistem 

ABS in sistem proti zdrsu pogon

skih koles ESP – vse to skrbi za 

varno vožnjo, pri čemer užitek os

taja neokrnjen. K temu pripomore 

tudi všečna in svetla notranjost. 

Pri Renaultu so poskrbeli za kako

vostne materiale, natančno končno 

obdelavo in skrbno izdelane detajle. 

Tu je še oprema (kartica Renault za 

prostoročno upravljanje, samodejna 

klimatska naprava, po višini nastav

ljiv volan itd.), ki prav tako prispeva 

h kar največjemu udobju.

Za tiste, ki jim je kompaktni Clio 

kljub vsemu premajhen, je tu še 

različica Grandtour. Clio Grandtour 

predstavlja inteligenten kompromis 

med radodarnim prostorom in nje

govo praktičnostjo. Tako vsi potniki 

spredaj in zadaj uživajo v izjemnem 

udobju, v prtljažni prostor pa lahko 

prejme kar 439 l prtljage. Poleg tega 

lahko prostor s preklopnimi sedeži 

in ravnim pomičnim dnom obliku

jete po svoji meri. Clio ima res vse, 

kar imajo veliki. Razen njihove vi

soke cene in stroškov vzdrževanja.

Saga o Cliu se je začela leta 1990, 

ko je model začel nizati uspeh za 

uspehom. Med drugim je v Sloveniji 

že dolga leta najbolje prodajan 

model in je postal tako rekoč nacio

nalni avtomobil. Novi Renault Clio 

izstopa s svojimi mnogostranskimi 

uravnovešenimi lastnostmi, ki pov

zemajo vse odlike, zaradi katerih je 

najnižjih stopenj izpustov CO2 med 

bencinskimi motorji. Tu je še motor 

1.5 dCi 105 KM s tehnologijo vbriz-

gavanja po skupnem vodu (Com-

mon Rail), ki je povezan s 6-stopen-

jskim menjalnikom, zato ponuja 

optimalne stopnje navora in moči 

ter izjemno varčno porabo.

Clio ne vliva zaupanja le zaradi 

vseh 5 EuroNCAP zvezdic. Njegovo 

izboljšano podvozje ter oprijem s 

cestiščem zagotavljata odlično lego 

na cesti in učinkovito zaviranje. 

Regulator in omejevalnik hitrosti, 

dodatna žarometa za optimalno 

osvetlitev ovinka, zavorni sistem 

ABS in sistem proti zdrsu pogon-

skih koles ESP – vse to skrbi za 

varno vožnjo, pri čemer užitek os-

taja neokrnjen. K temu pripomore 

tudi všečna in svetla notranjost. 

Pri Renaultu so poskrbeli za kako-

vostne materiale, natančno končno 

obdelavo in skrbno izdelane detajle. 

Tu je še oprema (kartica Renault za 

prostoročno upravljanje, samodejna 

klimatska naprava, po višini nastav-

ljiv volan itd.), ki prav tako prispeva 

h kar največjemu udobju.

Za tiste, ki jim je kompaktni Clio 

kljub vsemu premajhen, je tu še 

različica Grandtour. Clio Grandtour 

predstavlja inteligenten kompromis 

med radodarnim prostorom in nje-

govo praktičnostjo. Tako vsi potniki 

spredaj in zadaj uživajo v izjemnem 

udobju, v prtljažni prostor pa lahko 

prejme kar 439 l prtljage. Poleg tega 

lahko prostor s preklopnimi sedeži 

in ravnim pomičnim dnom obliku-

jete po svoji meri. Clio ima res vse, 

kar imajo veliki. Razen njihove vi-

soke cene in stroškov vzdrževanja.

Saga o Cliu se je začela leta 1990, 

ko je model začel nizati uspeh za 

uspehom. Med drugim je v Sloveniji 

že dolga leta najbolje prodajan 

model in je postal tako rekoč nacio-

nalni avtomobil. Novi Renault Clio 

izstopa s svojimi mnogostranskimi 

uravnovešenimi lastnostmi, ki pov-

zemajo vse odlike, zaradi katerih je 

Clio III prejel priznanje »Avtomobil 

leta 2006«, Z izjemno prostornostjo 

kabine, varnostjo, udobjem in lego 

na cesti, prav tako pa enako skrb-

no in natančno izdelavo, je postal 

eden najbolj zanesljivih modelov v 

svojem segmentu.

Z že tretjo generacijo je Clio 

eden zrelejših avtomobilov v svojem 

razredu. Voznike je prepričal s 

kompaktnim dizajnom, udobno 

in prilagodljivo notranjostjo, ter z 

dinamično vožnjo, ki jo ponujajo 

zmogljivi in varčni motorji.

Najbolj navdušujoča motorja sta 

dva. Prvi je 1.2 TCE, ki združuje 

zmogljivost, nizko porabo in ena 

Ob nakupu novega avtomobila Renault lahko računate na finančno pomoč.

Udobje, prilagodljivost in odlične zmogljivosti

Renault Slovenija bo finančno pomagal pri nakupu novih vozil

da Renaultova finančna pomoč velja 

za vsa vozila, naročena in dobavlje-

na do 30. aprila 2009, zato lahko v 

tem času pričakujemo povečano za-

nimanje za vozila znamke Renault, 

ki je tudi sicer najbolj prodajana 

znamka vozil v Sloveniji. Renault 

vabi vse zainteresirane, da si več o 

njihovi finančni pomoči in splošnih 

pogojih preberejo na spletni strani 

www.financnapomoc.si.

RENAULT PREVZEL

POBUDO Z 1.000.000 EUR 

FINANČNE POMOČI

*

jskim menjalnikom, zato ponuja 

VELIK PO DUŠI, MAJHEN PO CENI

*Ljubljana, 5. marec - Vodstvo Renault Slovenija je sprejelo sklep, s katerim bo 

kupcem vozil Renault ob menjavi staro za novo namenilo do 1.000.000 evrov 

finančne pomoči. S tem je podjetje Renault Slovenija prevzelo pobudo na področju 

finančne pomoči pri nakupu novih vozil.

O podobnem ukrepu so prihajale 

iniciative iz različnih krogov že dalj 

časa, sedaj pa se je za finančno in-

jekcijo odločil kar Renault Slovenija 

in tako razveselil številne Slovence, 

ki so podobno obliko pomoči 

pričakovali že nekaj mesecev.

 Pri Renaultovih trgovcih bodo 

odslej kupci ob nakupu novega 

vozila z Renault financiranjem 

lahko unovčili svoja rabljena vozi-

Saga o Cliu se je začela leta 1990, 

ko je model začel nizati uspeh za 

uspehom. Med drugim je v Sloveniji 

že dolga leta najbolje prodajan 

model in je postal tako rekoč nacio

nalni avtomobil. Novi Renault Clio 

izstopa s svojimi mnogostranskimi 

uravnovešenimi lastnostmi, ki pov

zemajo vse odlike, zaradi katerih je 

Clio III prejel priznanje »Avtomobil 

leta 2006«, Z izjemno prostornostjo 

kabine, varnostjo, udobjem in lego 

1.5 dCi 105 KM s tehnologijo vbriz

gavanja po skupnem vodu (Com-

mon Rail), ki je povezan s 6-stopen-

la, starejša od 8 let, s čimer bodo 

upravičeni do finančne pomoči. Ker 

so nova vozila praviloma varčnejša 

in varnejša, bo ukrep pripomo-

gel tudi k obnovitvi slovenskega 

voznega parka in k čistejšemu 

okolju. Pri Renaultu še dodajajo, 

da je odkup rabljenega avtomobila 

predmet poslovanja in pogajanj s 

trgovcem.
 Omembe vredno je tudi dejstvo, 

varno vožnjo, pri čemer užitek os

taja neokrnjen. K temu pripomore govo praktičnostjo. Tako vsi potniki 

jskim menjalnikom, zato ponuja 

optimalne stopnje navora in moči 

ter izjemno varčno porabo.

Clio ne vliva zaupanja le zaradi 

vseh 5 EuroNCAP zvezdic. Njegovo 

izboljšano podvozje ter oprijem s 

cestiščem zagotavljata odlično lego 

na cesti in učinkovito zaviranje. 

Regulator in omejevalnik hitrosti, 

dodatna žarometa za optimalno 

osvetlitev ovinka, zavorni sistem 

ABS in sistem proti zdrsu pogon

skih koles ESP – vse to skrbi za 

varno vožnjo, pri čemer užitek os

taja neokrnjen. K temu pripomore 

tudi všečna in svetla notranjost. 

Pri Renaultu so poskrbeli za kako

vostne materiale, natančno končno 

obdelavo in skrbno izdelane detajle. 

Tu je še oprema (kartica Renault za 

prostoročno upravljanje, samodejna 

klimatska naprava, po višini nastav

ljiv volan itd.), ki prav tako prispeva 

h kar največjemu udobju.

Za tiste, ki jim je kompaktni Clio 

kljub vsemu premajhen, je tu še 

različica Grandtour. Clio Grandtour 

predstavlja inteligenten kompromis 

med radodarnim prostorom in nje

govo praktičnostjo. Tako vsi potniki 

spredaj in zadaj uživajo v izjemnem 

udobju, v prtljažni prostor pa lahko 

prejme kar 439 l prtljage. Poleg tega 

lahko prostor s preklopnimi sedeži 

in ravnim pomičnim dnom obliku

jete po svoji meri. Clio ima res vse, 

kar imajo veliki. Razen njihove vi

soke cene in stroškov vzdrževanja.

Saga o Cliu se je začela leta 1990, 

ko je model začel nizati uspeh za 

uspehom. Med drugim je v Sloveniji 

že dolga leta najbolje prodajan 

model in je postal tako rekoč nacio

nalni avtomobil. Novi Renault Clio 

izstopa s svojimi mnogostranskimi 

uravnovešenimi lastnostmi, ki pov

zemajo vse odlike, zaradi katerih je 

bencinskimi motorji. Tu je še motor 

1.5 dCi 105 KM s tehnologijo vbriz-

gavanja po skupnem vodu (Com-

mon Rail), ki je povezan s 6-stopen-

jskim menjalnikom, zato ponuja 

optimalne stopnje navora in moči 

Clio ne vliva zaupanja le zaradi 

vseh 5 EuroNCAP zvezdic. Njegovo 

izboljšano podvozje ter oprijem s 

cestiščem zagotavljata odlično lego 

na cesti in učinkovito zaviranje. 

Regulator in omejevalnik hitrosti, 

dodatna žarometa za optimalno 

osvetlitev ovinka, zavorni sistem 

ABS in sistem proti zdrsu pogon-

skih koles ESP – vse to skrbi za 

varno vožnjo, pri čemer užitek os-

taja neokrnjen. K temu pripomore 

tudi všečna in svetla notranjost. 

Pri Renaultu so poskrbeli za kako-

vostne materiale, natančno končno 

obdelavo in skrbno izdelane detajle. 

Tu je še oprema (kartica Renault za 

prostoročno upravljanje, samodejna 

klimatska naprava, po višini nastav-

ljiv volan itd.), ki prav tako prispeva 

h kar največjemu udobju.

Za tiste, ki jim je kompaktni Clio 

kljub vsemu premajhen, je tu še 

različica Grandtour. Clio Grandtour 

predstavlja inteligenten kompromis 

med radodarnim prostorom in nje-

govo praktičnostjo. Tako vsi potniki 

spredaj in zadaj uživajo v izjemnem 

udobju, v prtljažni prostor pa lahko 

prejme kar 439 l prtljage. Poleg tega 

lahko prostor s preklopnimi sedeži 

in ravnim pomičnim dnom obliku-

jete po svoji meri. Clio ima res vse, 

kar imajo veliki. Razen njihove vi-

soke cene in stroškov vzdrževanja.

Saga o Cliu se je začela leta 1990, 

ko je model začel nizati uspeh za 

uspehom. Med drugim je v Sloveniji 

že dolga leta najbolje prodajan 

model in je postal tako rekoč nacio-

nalni avtomobil. Novi Renault Clio 

izstopa s svojimi mnogostranskimi 

uravnovešenimi lastnostmi, ki pov-

zemajo vse odlike, zaradi katerih je 

Clio III prejel priznanje »Avtomobil 

leta 2006«, Z izjemno prostornostjo 

kabine, varnostjo, udobjem in lego 

na cesti, prav tako pa enako skrb-

no in natančno izdelavo, je postal 

eden najbolj zanesljivih modelov v 

svojem segmentu.

Z že tretjo generacijo je Clio 

eden zrelejših avtomobilov v svojem 

razredu. Voznike je prepričal s 

kompaktnim dizajnom, udobno 

in prilagodljivo notranjostjo, ter z 

dinamično vožnjo, ki jo ponujajo 

zmogljivi in varčni motorji.

Najbolj navdušujoča motorja sta 

dva. Prvi je 1.2 TCE, ki združuje 

Ob nakupu novega avtomobila Renault lahko računate na finančno pomoč.

Udobje, prilagodljivost in odlične zmogljivosti

Renault Slovenija bo finančno pomagal pri nakupu novih vozil

da Renaultova finančna pomoč velja 

za vsa vozila, naročena in dobavlje-

na do 30. aprila 2009, zato lahko v 

tem času pričakujemo povečano za-

nimanje za vozila znamke Renault, 

ki je tudi sicer najbolj prodajana 

znamka vozil v Sloveniji. Renault 

vabi vse zainteresirane, da si več o 

njihovi finančni pomoči in splošnih 

pogojih preberejo na spletni strani 

www.financnapomoc.si.

RENAULT PREVZEL

POBUDO Z 1.000.000 EUR 

FINANČNE POMOČI

*

POBUDO Z 1.000.000 EUR *
POBUDO Z 1.000.000 EUR 

IME TRGOVCA NASLOV TRGOVCA IN MESTO, TEL: 0123 456 7890, WWW.IMETRGOVCA.COM 
ODPRTO OD PONEDELJKA DO PETKA OD XX. DO YY., SOBOTA OD XX. DO YY., NEDELJA OD XX. DO YY/ZAPRTO.

ZAGOTOVITE SI SVOJ DELEŽ V NAŠEM SALONU RENAULT

*Akcija velja pri nakupu z Renault financiranjem. Poraba: 4,4 – 8,4 l/100 km. Emisija CO2: 117 – 199 g/km. Slika je simbolna. Renault Nissan Slovenija d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana.

WWW.FINANCNAPOMOC.SI

T 01 365 80 10
F 01 365 80 21
:
:

info.plesko@dealer renault.si
www.plesko-cars.si

Trža ka cesta 426
1351 Brezovica pri Ljubljani

š
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·  Prvi brezæiËni digitalni paket v    

osrednji Sloveniji.

·  Lastovka trojËek: brezæiËna digitalna 

televizija, internet in telefonija.

·  Za vse, ki ste od Krima oddaljeni do 

20 km in imate nanj neoviran pogled.

Odstranite ovire, ki 
vam zastirajo pogled 
na Krim.
BrezæiËni Lastovka trojËek 
æe od 25 R dalje.

Preprosto za vsakogar
080 22 88
www.upc.si

DARILO

Za vse nove naroËnike    
brezvrviËni telefon. 

Ponudba velja do 31. 5. 2009.

upc_krim_202x137_barjanski_list.indd   1 4/3/09   14:20:36

- Pohvalo zasluži vsak lastnik psa, s posluhom tudi za ljudi in druge 
domače živali ter divjad.  

- Ljubitelji/ce deskanja pokličite 040 344 688 (Luka)

- Gorske kolesarke in kolesarje povezuje Blaž (041 295 855)

- Kočijaža pokličete dan pred vožnjo na: 041 549 873, 031 731 061, 
031 871 887.

Kljub temu, da bo letošnja osrednja čistilna akcija na cvetno so-
boto, 4. 4. 2009, je prav, da pospravimo zelene površine čim prej. Torej 
preden zraste trava in ozeleni drevje. Za to imamo izpolnjene vse pogo-
je, saj so ekološki otoki gosto posejani in prav v njih je mogoče odložiti 
(skoraj) vse v naravi nabrane smeti.

V primeru, da je kak kontejner poln, pokličite 041 391 693 (Kralj).

Novost na portalu: preko 30 filmov naše zgodovine po 1990.

Za več o tem odtipkajte v iskalnik TIC ŠKTD Lokvanj ali pokličite 
na 051 344 688.     

Drago Stanovnik, 
v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLB

Popoldne v znamenju kulture
Založba Morfem je v sredo, 11. marca, v kulturni dvorani Zadru-

žnega doma v Notranjih Goricah pripravila kulturno popoldne. Na 
prireditvi je založba med drugim predstavila različne pisatelje in ilustra-
torje, za povabljene pa so pripravili tudi dve gledališki igri. Predstavo 
Pojoče račke so uprizorili učenci OŠ Jurija Vege pod vodstvom men-
torice Marije Zibelnik in Mojiceje Podgoršek, z igro Ples v zabojniku 
pa se je predstavilo Gledališko društvo Radeče. Za glasbo je poskrbel 

kvartet klarinetov z Akademije za glasbo, s šansoni pa se je predstavila 
tudi Romana Krajnčan v spremljavi klavirja in harmonike.

Orion

Rakiški gasilci imajo novo vodstvo
Gasilci so zamenjali ožji del upravnega odbora in tako po novem 

mesto predsednika zaseda Tomaž Šivic, podpredsedniško mesto Simon 
Grimšič, za tajnika pa je bila imenovana Andreja Rus. Društvo letos 
večjih investicijskih projektov ne načrtuje, njegovi člani pa se bodo lo-
tili nekaterih obnovitvenih del v gasilskem domu in nabave načrtovane 
gasilske opreme. Veliko energije in truda pa bo od njih zahtevala tudi 
organizacija velike gasilske veselice, ki bo letos potekala 27. junija, ker 
pa naj bi si sposodili šotor, naj bi bila neodvisna od vremena.

Orion
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Za 2 EUR neomejeno po Ljubljani 
Z dnevno mestno vozovnico za 2 EUR ali manj se lahko od 1. marca 

naprej neomejeno vozimo z vlaki med vsemi ljubljanskimi železniškimi 
postajami in postajališči. Mestna dnevna vozovnica za območje Lju-
bljane potnikom omogoča, da ves dan neomejeno potujejo z vlaki zno-
traj ljubljanskega mestnega območja med postajami Ljubljana, Lito-
stroj, Ljubljana Stegne, Ljubljana Vižmarje, Medno, Ljubljana Brinje, 
Ljubljana Ježica, Ljubljana Črnuče, Ljubljana Polje, Ljubljana Zalog, 
Ljubljana Vodmat, Ljubljana Rakovnik, Ljubljana Tivoli, Brezovica in 
BTC. Cena mestne vozovnice Ljubljana je za odrasle le dva evra, za 
otroke od 6. do 12. leta en evro, otroci, mlajši od 6 let, pa potujejo 
brezplačno. Vozovnice so naprodaj na postajah, postajališčih ali na 
vlakih.

Orion

Na županovem plesu zbrali več tisoč evrov
V Notranjih Goricah je marca potekal dobrodelni županov ples, na 

katerem so gostje licitirali cvetlične šopke in štiri slikarska dela. Kot je 
dejal župan Občine Brezovica Metod Ropret, je bil nad odzivom pri-
jetno presenečen: »Ker ples ponavadi poteka ob 8. marcu, smo seve-
da licitirali cvetlične aranžmaje, ki so jih imeli možje možnost kupiti 
svojim ženam. Moram reči, da so bile ponujene tako visoke cene, da 
nanje pred prireditvijo nismo niti upali pomisliti.« Z licitacijo so zbrali 
približno 5.000 EUR. Ti bodo obogatili županov dobrodelni sklad, ki 
ga namenjajo za enkratne denarne pomoči oziroma za štipendiranje 
mladih in nadarjenih. Sicer pa je večer poleg tega minil predvsem v 
znamenju plesa in glasbe.

Orion

Osrednji projekt pevk ostaja Slovaška 
Ženski pevski zbor Brezovica ima prvo polovico letošnjega leta pro-

gramsko kar natrpano, še vedno pa ostaja osrednji projekt nastop na 
mednarodnem pevskem tekmovanju v slovaški Bratislavi. Tja se bodo 
podale konec aprila (od 23. do 26. aprila), kjer se bodo predstavile s 
15-minutnim programom, med drugim tudi z rezijanskimi uspavanka-
mi, ki so jih zapele pred tedni na tradicionalnem kulturnem močvirju. 
Polona Raušl iz zbora ni želela govoriti o pričakovanjih, kajti gre za 
tekmovanje, kjer je konkurenca na zelo visokem nivoju. Naj pa spom-
nimo, da so na tovrstnem tekmovanju v Pragi pred štirimi leti v kat-
egoriji ženskih zborov že osvojile srebrno priznanje.

Brezoviški vrtci pozivajo k čim prejšnji 
oddaji vloge za vrtec
Skrajni rok za oddajo vlog je 31. marec, prispele vloge po tem 
datumu pa bodo upoštevali le, če bo prostih mest več ali enako 
število kot oddanih vlog.

Prazni obrazci oziroma vloge za sprejem otrok v vrtec so na 
voljo v vseh vrtčevskih enotah in na spletni strani vrtca, oddati 
oziroma poslati pa jih je potrebno na upravo vrtca. Komisija za 
sprejem otrok bo aprila na podlagi prispelih vlog in pravilnika 
o sprejemu otrok začela z delom, starši pa boste o sprejemu 
otrok pisno obveščeni predvidoma v maju ali juniju.
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Zahvala

Ob izgubi našega

JANEZA – IVANA KOŠIRJA
iz Vnanjih Goric,

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in sovaščanom za 
izrečena sožalja, darovane sveče, cvetje in svete maše. Hvala tudi osebju Zdravst-
venega doma Vnanje Gorice za obiske na domu in lajšanje bolečin, pogrebni 
službi Pieta in g. župniku Mihelčiču za lepo opravljen pogrebni obred.

                                                                                                              Vsi njegovi

Pomlad bo na tvoj vrt prišla
in čakala, da prideš ti
in sedla bo na rožna tla
in zajokala, ker te ni.

 
Zahvala

Tiho nas je zapustil

IVAN PETERNEL
iz Vrhovc

Ob izgubi se iskreno zahvaljujemo prijateljem, znancem in Ribiški družini Barje 
za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče. Hvala gospodu župniku za lepo 
opravljen pogrebni obred, pogrebni službi Vrhovec, pevcem in trobentaču  ter 
vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.           

Vsi njegovi

 

Zahvala

V razcvetu mladosti nas je
mnogo prezgodaj zapustila naša

MARJETA MRAVLJE
16. 1. 1986 - 19. 2. 2009

iz Brezovice

Z žalostjo v srcu smo jo na njeno zadnjo pot pospremili 22. 2. 2009. Iskreno se 
zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom, sošolcem, sodelavcem, VDC 
in Sožitje Vrhnika ter znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in 
svete maše. Iskrena hvala za trud zdravniškemu osebju na urgenci in kliničnemu 
oddelku za intenzivno interno medicino. Hvala tudi gospodu župniku Janezu 
Mihelčiču za duhovno tolažbo in lep poslovilni obred, oktetu Gallus in pogrebni 
službi Pieta ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni prezgodnji zadnji poti. Hvala 
vsem, ki ste jo imeli iskreno radi.  

                                                 Mami, ati, brat Gusti, sestri Genči in Klara z družinama

“Tvoj srečen dom je zdaj tam,
kjer ni gorja in ne solza,
solze ostale so doma...”
 (tvoja mami in ati)

 

Zahvala

Tiho se je v 99. letu poslovila naša draga
mami, babi, prababi in teta

MILKA SKOK
                                               učiteljica

Od nje smo se poslovili v torek, 3. marca 2009, na pokopališču Brezovica.
Žalujoči: hči Jasna z Igorjem, vnuki Vanja in Rok ter pravnuki Jure, Žan in Tim 
in ostalo sorodstvo.

Čudno, kako prazen je svet,
ko umre en sam človek.

Podrobno o medobčinskih redarjih
Mag. Stanislav Bele je od aprila 2005 vodja skupnega organa 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva za občine Vrhnika, Lo-
gatec, Brezovica, Dobrova - Polhov Gradec. Borovnica, Log - Drag-
omer in Horjul. Vseh sedem občin ima namreč skupen nadzorni or-
gan nad izvajanjem občinskih predpisov in aktov, ki urejajo mnoga, 
za življenje občanov pomembno  področja v občini. Pravzaprav 
medobčinski inšpektorat bdi nad vsem, kar je povezano z vodooskr-
bo, komunalo, snago in urejanjem javnih površin, lokalnimi cestami, 
javno razsvetljavo, cestno prometnimi predpisi, vzdrževanjem reda in 
mira in drugimi področji, ki so urejena z občinskimi odloki in predpi-
si. Delo opravljajo dva inšpektorja ter šest občinskih redarjev in vodja 
medobčinskega redarstva kot prekrškovni organ, ki so se ekipirali 
pred nedavnim.  

Le majhnemu številu ljudi zavre kri ob nastopu inšpektorja 
Zdi se, da smo dobili z medobčinskimi inšpekcijskimi službami le še en 

paradržavni organ zato, ker država ni sposobna v okviru svojih pristojnosti 
nadzirati uresničevanja  zakonskih in drugih ukrepov na življenjsko pomembnih 
področjih?

Temu seveda ni tako, lokalna samouprava ureja svoje naloge na 
podlagi Zakona o lokalni samoupravi in iz tega izhajajo vse izvirne na-
loge tudi nadzorni organi. Do sprememb v lokalni samoupravi, torej do 
leta 1994, ko se je začel uveljavljati sedanji koncept občin, so dotedanje 
inšpekcije, ki so bile na ravni takratnih občin, prešle pod republiško 
pristojnost. Po reformi lokalne samouprave so dobile občine številne 
izvirne pristojnosti, kar zahteva tudi nadzor nad izvajanjem tako spre-
jetih predpisov in izvedbenih aktov. Občine so se za ustanavljanje 
skupnih organov odločile iz več razlogov, eden je vsekakor finančna 
racionalizacija, drugi pa je kadrovski element, ki bi ga manjše občine 
težko zagotavljale. Zato so se  tudi v našem primeru občine odločile 
za skupni organ in s tem zagotovile izvirno nalogo oziroma nadzorno 
funkcijo. Mi skrbimo za to, da je ravnanje posameznikov, družbenih 
skupin,  podjetij in ustanov na področjih, kjer imamo pristojnosti, 
skladno z zakonom in občinskimi akti. Vsi odloki, ki jih sprejemajo 
občinski sveti,  so za kakovostno življenje ljudi v občini pomembni, so 
pravila, ki se jih morajo občani in institucije držati, da je življenje v lo-
kalni skupnosti nemoteno. 

Ker so to inšpekcije, ki jih ustanavljajo občine, jih morajo tudi financirati iz 
svojih proračunov?

Da bi država spodbudila ustanavljanje teh medobčinskih organov 
prispeva 50 odstotkov sredstev za njihovo delovanje. Seveda pa občine 
posebej financirajo nekatere naložbe v opremo, denimo radarja, 
inšpekcije in redarske službe. Občine ustanoviteljice skupnega organa 
v sorazmernem deležu, to je glede na število prebivalcev, financirajo 
delovanje medobčinskega inšpektorata in redarstva. 

Vsaka občina ima svoj odlok o denimo občinskih cestah. Kaj je vaša naloga 
na osnovi tega odloka?

Naša služba opravlja kontrolne preglede skladno s temi akti. 
Za manjše poškodbe ali nepravilnosti na cesti naložimo to obvezo 
vzdrževalcu ceste, ki tako nepravilnost odpravi. V kolikor je povzročitelj 
znan, ga z zapisnikom pozovemo, da poseg ali nepravilnost odstrani. 
Če pa gre za večjo poškodbo ali poseg in je lahko ogroženo življenje 
in zdravje udeležencev v cestnem prometu, pa izdamo ustno odločbo 
oziroma ukrep, ki mu sledi pisna odločba. Najpogosteje posamezniki 
kršijo občinske odloke o cestah s poseganjem vanje, predvsem pa v 
varovalne pasove občinskih cest. Kopico težav si ljudje nakopljejo zato, 
ker se pred kakšnim posegom v prostor ob cesti ne pozanimajo, kaj 
smejo in  kaj ne, čeprav je vse urejeno z občinskimi odloki, kjer jasno 
piše, da je za vsak poseg v varovane pasove ob cesti potrebno dobiti 
soglasje občine ali od nje pooblaščene pravne osebe. Ljudje pa brez 
soglasja postavljajo žive in betonske meje, gradijo nadstreške  ali celo 
hiše. Seveda moramo ukrepati mi, če pa je to izven okvira naših pristo-
jnosti pa tudi gradbena in prometna inšpekcija. 

Največ težav pa je zagotovo s črnimi odlagališči smeti. Te razvade očitno ni 
mogoče zatreti? 

Nelegalne deponije predstavljajo resen okoljevarstveni problem v 
vseh občinah. Pojavljajo se v posameznih obdobjih, ko ljudje menjajo 
gume, navadno pa se gumam hitro doda še kaj drugega. Ljudje radi 
naredijo kaj mimo pravil, ne da bi ob tem pomislili, da z nepravilnim 
odlaganjem odpadkov povzročajo resne ekološke probleme sebi in 
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BARJANSKI

KOLEDAR

 28. 3. ob 19h KD Podpeč Komedija Strogo zaupno (gostuje KD Menišija iz Begunj pri Cerknici)

 1. 4. ob 17h Knjižnica Brezovica Spomladanska velikonočna delavnica

 3. 4. ob 18h Ini – mini Otroška predstava »Zlatolaska in trije medvedi«

 4. 4.  ob 9h OŠ Preserje 10. odprti turnir Občine Brezovica v namiznem tenisu 

 4. 4. ob 8h Občina Brezovica Velika spomladanska čistilna akcija

 5. 4. ob 7h  Izlet na Nanos (prijave na 041/795 006, v večernih urah)

 6. 4. ob 18h Knjižnica Brezovica Pravljična urica

 8. 4. ob 14h Občina Brezovica Cepljenje psov proti steklini

 8. 4. ob 17h Knjižnica Podpeč Delavnica izdelovanja okraskov

 9. 4. ob 15h Občina Brezovica Cepljenje psov proti steklini

 19. 4. ob 6h  Izlet na Učko (prijave na 041/795 006, v večernih urah)

 27. 4. ob 9h OŠ Preserje 4. memorial Gregorja Legiše
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drugim, ko onesnažujejo zrak, vodo in zemljo. Mi nadzorujemo tudi, 
kako se gospodinjstva vključujejo  v organiziran sistem ravnanja s ko-
munalnimi odpadki, kjer tesno sodelujemo s komunalnimi podjetji in 
okoljsko inšpekcijo. Če nam kdo sporoči ali pa sami ugotovimo lo-
kacijo črnega odlagališča, moramo seveda ukrepati. Poskušamo ugo-
toviti povzročitelja, če ga ni, mora črno odlagališče sanirati lastnik 
zemljišča. Najpogosteje sta to država in občina ali pa gozdno gospo-
darstvo, ki upravlja z zemljiščem in tudi fizične osebe kot lastniki. Če 
kršitelj ali lastnik zemljišča sama ne odstranita odpadkov, odredimo 
sanacijo na njihove stroške.  Enako ravnamo z zapuščenimi vozili, ki 
jih ljudje puščajo na različnih javnih površinah in v naravi. Kar uspešni 
smo pri odkrivanju lastnikov, pa čeprav se srečujemo z poškodovanimi 
in odstranjenimi identifikacijskimi oznakami vozil, pa tudi s poman-
jkljivimi uradnimi evidencami teh vozil. Kar precej dela pa imamo tudi 
zaradi neurejenosti primarnih in sekundarnih kanalizacijskih vodov, 
z oskrbo s pitno vodo in odvajanjem ter čiščenjem odpadnih in pa-
davinskih voda v posameznih občinah, na kar nas opozarjajo občani. 
Za dva inšpektorja je dela čez glavo. Še posebej, kar se vključujemo 
tudi v različne preventivne akcije za osveščanje ljudi na področju va-
rovanja okolja. Lahko rečem, da je naš nadzor učinkovit, v prihodnje 
pa načrtujemo širitev tako inšpekcije kot občinskega redarstva.

Kakšna pooblastila imajo inšpektorji?

To je urejeno z zakonom o inšpekcijskem nadzoru. Inšpektor 
opravlja redne nadzore, izredne nadzore na osnovi prijav in anonim-
nih obvestil. Po določenem času, ko izrečemo ukrep, pa opravimo še 
kontrolne preglede. Inšpektor ima pravico do vstopa in pregleda pros-
torov, delovnih sredstev, predmetov, blaga in dokumentacije, ki je pove-
zana z njegovim nadzorom, brezplačnega odvzema vzorcev materialov, 
pregleda listine in ugotavljanja istovetnosti oseb, vstopa na parcele in 
zemljišča fizičnih in pravnih oseb, zasega predmetov in pravico do dru-
gih dejanj za inšpekcijski nadzor. Če zavezanec brez upravičenega razlo-
ga ne dovoli vstopa v prostore ali objekte, lahko to inšpektor stori brez 
njegovega soglasja s pomočjo policije. Za sedem dni lahko zapečati 
prostor, če meni, da bi prišlo do uničenja dokumentacije, vse pa la-
hko tudi dokumentira tudi s fotografiranjem. Dokumentacijo lahko 
zaseže začasno, vendar največ za 15 dni. Sicer pa lahko ravnanje zave-
zanca v inšpekcijskem postopku dokazuje tudi z njegovim zaslišanjem 
in zaslišanjem prič. Lahko se zgodi, da zavezanec ne dovoli vstopa v 
stanovanje, za kar mora inšpektor nato dobiti odločbo pristojnega 
sodišča. Zavezanec v postopku mora inšpektorju omogočiti nemote-

no opravljanje nalog inšpekcijskega nadzora, v nasprotnem primeru 
inšpektor zaprosi za asistenco policije. To je samo del pooblastil, ki 
jih ima inšpektor pri izvajanju inšpekcijskega nadzora. Področna za-
konodaja ali odloki globe urejajo glede na težo prekrška in so v naših 
primerih sedaj od 40 EUR do 10.000 EUR. Inšpektor ima z zakonom 
dana široka pooblastila za ukrepanje, njegovo delo oziroma nadzor pa 
sta samostojna in neodvisna.

Sicer pa so globe kar visoke? 

Trudimo se, da bi čim več stvari uredili na miren način in brez ka-
znovanja. Sicer pa inšpektor, po ugotovitvi vseh dejstev, potrebnih 
za dokazovanje v inšpekcijskem postopku in ugotovljeni kršitvi, lah-
ko izreče tudi ustno opozorilo, kajpak za manjše kršitve, ali pa izda 
odločbo, kar pomeni, da izreče inšpekcijski ukrep za odpravo ugo-
tovljenih nepravilnosti in pomanjkljivosti, lahko pa določi tudi druge 
ukrepe. Globa tako ni primarni cilj inšpekcijskega delovanja, ključno 
je, da zavezanec uredi neko nedopustno stanje.

Vaše pristojnosti niso majhne in lahko se tudi zmotite. Kdo nadzira vaše 
delo?

Inšpektor lahko napačno ugotovi dejansko stanje ali poda ne-
pravilni materialni predpis, na to ima stranka možnost pritožbe, ali gre 
za zmotno ugotovitev pa odločajo drugostopenjski organi in sodišče. 
Na vse inšpekcijske ukrepe in odločbe se lahko zavezanec pritoži 
županu občine in nadalje s tožbo na pristojno upravno sodišče, če 
gre za upravne postopke. Povedati moram tudi, da pritožba ne zadrži 
izvršitve inšpekcijske odločbe in inšpektor lahko kljub pritožbi nadalju-
je inšpekcijski postopek. Nadzor nad našim delo izvaja tudi upravna 
inšpekcija Ministrstva za javno upravo. Od leta 2005 pa smo tudi 
prekrškovni organ in naša instanca v teh primerih je Okrajno sodišče 
oziroma oddelek za prekrške pri tem sodišču. Nadzor nad našim de-
lom imajo tako krajevno pristojni organi, ki odločajo kot drugostope-
njski organi ali nadzorni organi.  

Ko ukrepate, ko pride do vroče krvi, saj je skoraj vsak prepričan, da ima 
prav?

Ni hudega. Poskušamo vzpostaviti normalen, človeški odnos z za-
vezanci in jim pojasniti, kakšne so lahko posledice njihovega ravnanja. 
Seveda je izgovorov veliko, vendar pa pri štiri stotih zadevah na leto, 
zavre kri le zelo majhnemu številu ljudi, ki so napak ravnali. 

Marjan Horvat

BARJANC Marec 09 ok.indd   16 25.3.2009   13:54:34


